
DOMSKA KRONIKA 

 
V ponedeljek, 31.9.2020 smo sprejeli dijakinje in dijake v dijaški dom in s tem odprli 

»Korona« šolsko leto 2020/2021. V dijaški dom je vpisanih 89 dijakov, od tega 19 

deklet. 

2.9.2020 Nogometni turnir med vzgojnimi skupinami 

Nogometni turnir med vzgojnimi skupinami je namenjen predvsem spoznavanju in 

druženju dijakov. Kljub »Korona« letu smo turnir med vzgojnimi skupinami izpeljali. 

Turnir je bil zelo zanimiv in atraktiven, ker so nogomet igrale tudi punce. Zmagala je 

skupina vzgojiteljice Ave, na drugem mestu je bila Martinova vzgojna skupina, na 

tretjem Mihova, četrtem pa Tanjina vzgojna skupina. 

  

  



10.9.2020 Izlet na morje 

Ob 14.00 smo z dvema avtobusoma štartali proti Strunjanu. Vreme je bilo glede na 

letni čas čisto poletno, zato je skok v morje, ki je imelo 25⁰ C res prijal. Plaža je bila 

polna ljudi, vendar smo si tudi mi našli svoj prostor. Okrog 20.00 ure smo se vrnili nazaj 

v dijaški dom.  

   

 

 

 

 

 



15.9.2020 Ogled mesta Postojne za dijake prvih letnikov  

Da se bodo dijaki prvih letnikov v prihodnjih dneh in mesecih znašli po mestu, sta jim 

vzgojiteljica Tanja in vzgojitelj Miha pokazala, kje v mestu se nahajajo pomembne 

ustanove, kot so zdravstveni dom, gasilski dom, železniška in avtobusna postaja, 

banka, pošta, občina, knjižnica...   

 

  

 

15.9.2020 

Ogled Literarnega rapa - Rapoezije, ki se je odvijal pred knjižnico Bena Zupančiča. 

Predstava je namenjena starejšim osnovnošolcem in srednješolcem. Uspešnica Kla 

kla klasika ponuja izbor slovenske poezije v raperski predelavi, ki jo dr. Igor Saksida in 

Rok Terkaj – Trkaj dvigneta z različnimi ritmi tako močno, da se ji začne vrteti! V 

Igorjevem in Rokovem silovitem nastopu je bilo začutiti, da klasična poezija ni »stara 

šara«: sporočilna in aktualna je, če ji le znamo prisluhniti in jo pogledati z očmi ljubezni. 

 

  



16.9.2020 Osvajanje okoliških hribov za prve letnike 

S prvimi letniki sta vzgojiteljica Tanja in vzgojitelj Miha osvojila več vrhov mesta 

Postojne. Začeli so s Sovičem, pot nadaljevali do Peč na Rebri in se nato podali še 

na Jelovico. Vsi so vzeli s seboj nahrbtnike v katerih je bila voda, saj so jo na tako 

topel dan še kako potrebovali.  

 

 

17.9.2020 Kolesarjenje po Postojni v tednu mobilnosti 

V tednu mobilnosti so se naši fantje in dekleta po Postojni vozili z e-kolesi, pod 

vodstvom Tomaža Penka. Pri projektu je sodelovala tudi naša dijakinja Nuša Moroz, 

ki je državna prvakinja v različnih kolesarskih disciplinah. 

 

  



V septembru smo začeli tudi z različnimi krožki: 

Strelski krožek 

Krožek poteka ob ponedeljkih in je med dijaki kar priljubljen. Že vrsto let ga vodi 

vzgojitelj Miha, ki je na tem področju res pravi strokovnjak. 

Košarka 

Poteka v dvorani Šolskega centra, to leto bi si želeli še kakšnega člana več, saj je v 

prejšnjem letu kar nekaj članov zaključilo šolanje. Krožek vodi vzgojiteljica Ava.  

Fitnes 

V šolske fitnesu poteka krožek, ki ga vodi vzgojitelj Martin. Vsakemu posamezniku 

individualno pripravi program in se mu posveti pri izvedbi.  

 

Filmoteka 

Ponedeljki zvečer so rezervirani za filmoteko, v kinoteki predvajamo dijakom filme, ki 

si jih lahko izberejo sami, če nimajo želja pa za film poskrbimo vzgojitelji.  

Družabne igre 

Enka, Monopoli, Catana, Activity, Briškula, Mikado… vse te igre dijaki igrajo in na 

vsako posebej se tudi dobro spoznajo. Ob torkih je čas za druženje in družabne igre. 

 

Lovski krožek  

Mentor je Prof. Gregor Češarek, dijakom pa svoje znanje o lovski tematiki predaja ob 

torkih. 

  



Odbojka 

Krožek vodi vzgojiteljica Tanja, ki včasih, ko žoga pade v »out« kar sanja. Vendar 

naša Tanja dijakinje in dijake zelo dobro nauči odbojko. Odbojko igrajo v dvorani OŠ 

Antona Globočnika, ko je lepo vreme pa tudi zunaj. 

 

Čebelarski krožek 

Vodita ga vzgojiteljica Tanja in profesor Mišič. V čebelnjaku opravijo vse stvari 

povezane s čebelami in medom. 

 

Nogomet 

Najbolj priljubljen oz. z dijaki najštevilčnejši krožek, ki ga vodi vzgojitelj Martin. 

Nogomet poteka v dvorani OŠ Miroslava Vilharja. 

Bend 

V letošnjem šolskem letu je kar nekaj dijakov iz banda zaključilo šolanje, tako da se 

bend še nekako sestavlja-iščemo nove člane/članice, če bi bil kdo zainteresiran 

Kljub vsemu pa smo izvedli nastop 24.6.2021-zadnji dan pouka in prireditev ob 

proslavi - Dnevu državnosti. V bandu sodelujejo: Janez, Bor, Jernej, Sabina. 

 

 

 

 

 

 



Tekaški krožek 

Tekaški krožek poteka ob sredah, vodi ga Tanja. Individualno določi dolžino in čas 

teka oz. vsak teče kolikor zmore. 

Pohodniški krožek 

Dijaki s Tanjo obiskujejo okoliške hribe. Nikoli jim ni dolgčas, saj jih spremlja tudi 

Tanjina psička Rori. 

 

Polharski krožek 

Polhanje vodi gospod Leon Drame, ki dijakom pove veliko zanimivih stvari o polhih. 

1.10.2020 in 6.10.2020 so se dijaki na Mačkovec odpravili polhat. 

 

  



8.10.2020 Prvi in drugi letniki so se udeležili predavanja Mladim se 

dogaja 

Predaval je Nejc Konjevič, na temo aktivnosti za spodbujanje ustvarjalnosti, 

podjetnosti in inovativnosti med mladimi. Predavanja so se udeležili večinoma dijaki 

prvih in drugih letnikov. 

 

Od 19.10.2020  do 14.2.2021 čas, je COVID-19 zaprl vrata dijaškega 

doma 

Dijaški dom jev vsej svoji veličini zelo dolgo časa sameval. 

 

 

 

 



14.2.2021 Pokoronska vrnitev v dijaški dom 

V nedeljo so se po dolgem času v dijaški dom vrnili dijaki 4.a, 3.c, 3.d, 3.e, 2.e, 1.d in 

tako vsaj malo dvignili prah po hodnikih in dijaškemu domu vrnili življenje. Dijake sta 

sprejela vzgojitelj Martin in Ava, vzgojiteljica Tanja pa je vestno opravljala delo na 

recepciji. 

 

31.3.-11.4. Zopet »lockdown« države, zaprtje šol, vrtcev in drugih ustanov. 

 

Z 11.4. zvečer, se dijaki v popoldanskem času zopet vrnejo v dijaški dom, 

izobražujejo se po modelu C, kar pomeni, da je polovica dijakov v šoli, ostala 

polovica pa se šola na daljavo. 

Dijaki so res pogrešali cimre in druženje v tem koronskem času. Zato so včasih 

počivali kar takole-pogradov v bistvu sploh ne potrebujemo. 

  



11.5.2021 Zadnja večerja 

V torek, je bila za dijake zaključnih letnikov organizirana zadnja večerja. Z uvodnim 

govorom je ravnateljica otvorila srečanje. Potem pa se je vsak dijak/dijakinja 

predstavil in povedal kaj lepega in kaj malo manj lepega, se mu je vtisnilo v srce v teh 

treh oziroma štirih letih. Srečanje je bilo zabavno, kuharice pa so se zelo potrudile pri 

pripravi hrane. 

 

 

Delovanje šolskega sistema po modelu C, traja vse tja do 17.5.2021, 

ko se začne pouk po modelu B. Kar pomeni, da smo prešli iz oranžne 

faze v rumeno.  

 



V dijaškem domu prehranske spremembe 

V maju se je kolektivu zaposlenih SGLŠ pridružila Tina, ki skrbi za zdravo prehrano. 

V dijaškem domu je organizirala predavanja o zdravi prehrani, katerega so se 

udeležili skoraj vsi dijaki. Skupaj z vzgojitelji so oblikovali »okvirje« Pravilnika o 

prehrani. Novost v dijaškem domu je tedenski/mesečni jedilnik. 

 

V sredini meseca maja zopet aktivnosti 

Po dooooooooooooolgem koronskem premoru so se končno lahko pričele športne 

aktivnosti - odbojka, strelski krožek in nogomet. Dijaki in dijakinje so se jih z veseljem 

udeležili. 

 

  



18.5.2021 Tanjina skupina pohaja  

Dijaki 4.a oddelka so skupaj z vzgojiteljico Tanjo obiskali turistično kmetijo »pri 

Flandru« v vasi Zakojca. Kmetijo imajo v lasti sorodniki dijaka Maja Ambrožiča. Vsi 

skupaj so si podrobno ogledali kmetijo in poizkusili veliko različnih jedi. 

  



19.5.2021 Olimpijski ogenj 

Olimpijska bakla, ki je potovala po slovenskih občinah se je ustavila tudi v Postojni. 

Sprejema so se udeležili tudi slovenski olimpijci Rajmond Debevec, Rudi Valenčič, 

Borut Bilač in Urška Žolnir. Predstavniki DD SGLŠ so bili dijakinja Maša Kurent in vsi 

štirje vzgojitelji-udeležili so se teka z olimpijsko baklo, ki je potekal na stadionu.  

 

  



Kolesarstvo 

Nuša Moroz 

Vzdevek: Nuška 
Kraj: Vrsnik 
Starost: 15 
Pripadnost klubu: Sloga 1902 Idrija 
 
Nuša Moroz dijakinja 2.z oddelka je športnica z dušo in telesom. Dnevno prekolesari 

približno 50 km. Dne 25.5.2021 je na dirki VN Občine Komenda, Lidlov Pokal za 

mlade 2021(mednarodni) osvojila odmevni rezultat, in sicer 1.mesto v kategoriji 

starejše mladinke.  

Prav tako pa je Nuša 18.6.2021 dosegla 3. mesto v vožnji na čas v kategoriji starejše 

mladinke. 

Tudi v nedeljo, 20.6.2021 je postala državna prvakinja v cestnem kolesarstvu v 

kategoriji starejših mladink. Bravo Nuša, najboljša si! 

 

 

  



23.5.2021 Zadnji »vzgojiteljski dan« za Matijo 

Z današnjim dnem je profesor Matija Mišič zaključil pot v šolstvu, namreč Matija 

odhaja v zaslužen pokoj. Matija je ob sredah nadomeščal vzgojitelja Miho, v dijaškem 

domu pa je vodil tudi čebelarski krožek. 

 

  



7.6.2021 Tanja praznuje in se s 5-ko spogleduje 

Danes pa rojstni dan praznuje naša vzgojiteljica Tanja. Tanja je vedno poskočna in 

leteča, polna energije in vztrajnosti. Tančka vse najboljše, »carica si in naj se ti zgodi 

veliko lepih stvari!« 

 

 

17.6.2021 Izlet na morje 

Danes smo se »domci« odpravili na morje v Strunjan. Število dijakinj in dijakov se je 

približalo skoraj številki 50, spremljevalci pa so bili vzgojitelji Tanja, Martin in Ava in 

pa profesorici Martina Klemenc in Tina Šorc. 

 

 

  



21.6.2021 Gradiška tura 

Dijaki so se z vzgojiteljico Tanjo podali na Furlanovo na Gradiški turi. Seveda so do 

vrha prišli z lahkoto. Ker je bila tura plezalne narave pa so morali Rori žal pustiti 

doma. 

 

 



22.6.2021 Kmečke igre 

Kmečke igre so letos potekale interno, organizirane so bile samo tri discipline: met 

čoka, met podkvic in vlečenje vrvi. Fantje in dekleta so se na vseh treh disciplinah 

potrudili in nekateri tudi kar »namatrali«. Pri tekmovanju v vleki vrvi so se nam 

pridružili tudi mladinci smučarske reprezentance. Skratka vse pohvale vsem 

sodelujočim. 

 

 

  



24.6.2021 Konec pouka 

Z današnjim dnem se je zaključil pouk, potekala pa je tudi proslava ob Dnevu 

državnosti, z glasbeno točko so program popestrili tudi dijaki dijaškega doma. 

 

  



7.7.2021 Razglasitev rezultatov spomladanskega roka poklicne 

mature 

Ob 10.00 uri je bila v šolskem parku Razglasitev rezultatov spomladanskega roka 

poklicne mature. Večina maturantov je brez večjih težav opravila z maturo. Vsem 

skupaj želimo srečno v prihodnosti! 

 


